
Årsmelding for Knarvik idrettslag 2013

Styret har bestått av 2 representanter fra fotball, håndball og tur-kano, og 1 representant fra hver av de andre

gruppene ( idrettsskole, orientering, volleyball, ski og åpen hall).
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Vi har hatt 7 styremøter på Knarvik barneskule med bra fremmøte. Kil har 316 medlemmer (31.12.13). Vi har for

tiden god økonomi og ønsker fremdeles å lage en langsiktig plan for satsingsområder.

Vi har fått tildelt ca kr 110 000 i idretts- og kulturmidler og ca 17 000 kr i grasrotmidler. Andre inntektskilder er

17.mai, tivolihelg og Knarvikmila. Kontingentinntekt er ca 112 000 kr. Det er overført ca 220 000 kr til gruppene.

På Knarvikmila har vi deltatt med en stor dugnad. Vi hadde ansvar for naturløype med oppgaver og pølsegrilling

og drikkestasjoner på 5 og 10 km.

Vi har fortsatt diskusjonen om organisering av Nordhordland skiklubb, og ved utgangen av året var dette enda

ikke avklart.

På 17.mai hadde vi samme oppgaver som tidligere. Egne referat fra gruppene.

Dette året var det ikke lagt opp til at vi skulle stille med tivolivakter. Vi skulle likevel motta tivolimidler. Kvelden

før ble vi bedt om å stille med vakter. Dette må avklares tydelig neste år.

Utlån av 6 kanoer har vært populært. Info om dette finner en på nettsiden.

Håndballen er fortsatt i sterk vekst, og har balltrening allerede i første klasse. Trening både i hallen og på

barneskolen har gjort det nødvendig å investere i en del nytt utstyr, noe som har medført store kostnader for

gruppen.

Vi har dette året gjennomført et vellykket 40-års jubileum. Det var stor fest i hallen der de ulike gruppene

presenterte seg. Det har vært gjort et viktig arbeid for å samle historien til de ulike gruppene. Dette materialet er

samlet i et lite hefte.

Vi har fått forespørsel om å starte en ny gruppe i idrettslaget, frisbeegolf. Vi har dette året samarbeidet med

initiativtaker Molvik. Prosjektet vil koste ca 140 000 kr, og vi har sagt oss villig til å bidra med 20 000 kr.

Grethe og Gunn har deltatt på prosjektet; Ung, blid og rusfri. Dette er et samarbeidsprosjekt mellom

organisasjoner i nærmiljøet. Helge Brekke er initiativtaker.

Vi har levert innspill til kommunedelplan for idrett og aktivitet sammen med Alvidra, Nbk, AKS og Nordhordland

Karate.

Hovedlaget har en kraftig kantklipper, 2 snøscootere, tråkkemaskin, et stort partytelt, et bordtennisbord, 1

kajakk, 5 kanoer med henger og en lavvo. Vi er medeiere i S kart.

Ellers viser vi til årsmelding fra de enkelte gruppene.

Knarvik 12.02.14
Grethe Midtg&rd Haaland
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